

S E E F / / / / سلاف

EGM

March 2016

## Old Article 7

<p>Unless the Ministry of Finance grants its approval, the shares owned by the Needy Families amounting to 138,000,000 (one hundred and thirty eight million shares) shall not be transferred or negotiated.</p>	<p>إن الأسهم المملوكة للأسر المحتاجة والذي يبلغ عددها ١٣٨,٠٠٠,٠٠٠ (مئة وثمانية وثلاثون مليون سهم) غير قابلة للتحويل أو التداول إلا بعد الحصول على موافقة وزارة المالية.</p>
--	---

## New: Article 8

<p><b>SHARES OF THE COMPANY</b> <b>Article (8)</b></p> <p>The shares of the Company are nominal and negotiable, in accordance with Article (86) of the Central Bank of Bahrain and Financial Institutions Law and the regulations issued to this effect.</p>	<p><b>أسهم الشركة</b> <b>المادة (٨)</b></p> <p>أسهم الشركة اسمية وقابلة للتداول وفقا للمادة (٨٦) من قانون مصرف البحرين المركزي والمؤسسات المالية واللوائح الصادرة تنفيذا لاحكامه.</p>
--	---

## Old: Company's Objects .Article 3

b) To sell, rent, lease, mortgage or dispose of in any other manner the lands, buildings and other company's properties in the Kingdom of Bahrain and overseas.

(ب) القيام ببيع وإيجار وتأجير ورهن أو التصرف بأية وسيلة أخرى في الأراضي والبنائيات وممتلكات الشركة الأخرى في مملكة البحرين أو خارجها.

## New: Article 5

b) To sell, rent, lease and mortgage the lands and properties and give guarantees to third parties or cancel and absolve the Company's debtors from their debts or arrange for its settlement or donate the Company's money or dispose in any other manner of the other lands, buildings and properties of the Company in the Kingdom of Bahrain and overseas;

(ب) القيام ببيع وإيجار وتأجير ورهن الممتلكات والأراضي أو تقرير كفالات لصالح الغير أو الغاء وإبراء ذمة مديني الشركة من التزاماتهم أو التصالح عليها أو هبة اموال الشركة أو التصرف بأية وسيلة أخرى في الأراضي والبنائيات وممتلكات الشركة الأخرى في مملكة البحرين أو خارجها؛

New: Article 5 & 33 been rephrased to include mortgage the lands and properties and give guarantees to third parties or cancel and absolve the company's debtors form their debts

c) The Board of Directors shall elect through secret ballot a Chairman and Vice chairman for a period of one year. The Board may elect through secret ballot one managing director or more who shall be authorized to sign on behalf of the Company jointly or individually according to the resolution of the Board. The Ministry of Industry and Commerce shall be furnished with a copy of the document showing the election of chairman, vice chairman and managing directors.

(ج) ينتخب مجلس الإدارة بالاقتراع السري رئيساً ونائباً للرئيس لمدة سنة واحدة، ويجوز للمجلس أن ينتخب بالاقتراع السري عضواً منتدباً للإدارة أو أكثر يكون لهم حق التوقيع عن الشركة مجتمعين أو منفردين وفقاً لقرار المجلس، وتبلغ وزارة الصناعة والتجارة بصورة من انتخاب الرئيس ونائبه وأعضاء الإدارة المنتدبين.

New

**CHAIRMAN, DEPUTY CHAIRMAN AND  
CHIEF EXECUTIVE OFFICER  
Article (32)**

1) The Board of Directors shall elect by secret ballot its Chairman and Deputy Chairman, each of whom shall hold office for a three years term, renewable further for one or more term. In the absence or disability of the Chairman, the Deputy Chairman shall act in his place.

**رئيس مجلس الإدارة ونائبه والرئيس التنفيذي  
المادة (٣٢)**

(١) ينتخب مجلس الإدارة بالاقتراع السري رئيساً ونائباً للرئيس لمدة ثلاث سنوات قابلة للتجديد لمدة أو مدد أخرى. ويقوم نائب الرئيس مقام الرئيس عند غيابه أو قيام مانع لديه.

New: The elect period been extended to be 3 years for chairman and deputy chairman position.

THANK YOU